
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 
Latvijas Republika 

TALSU NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 

Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, e-pasts pasts@talsi.lv 

DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2023.gada 26. oktobrī                  Nr.19  

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Eva Kārkliņa – domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 17 deputāti: 

     Dainis Karols (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.06; iziet plkst.14.04, atgriežas 

plkst.14.10)  

Gundars Sebris (plkst.10.50 pieslēdzas Zoom tiešsaistes platformā) 

Andis Astrātovs  

Oļegs Solovjovs (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.03) 

Lauris Pīlēģis  

Ilva Norenberga (iziet plkst.9.30, atgriežas plkst.10.03) 

Antra Grūbe  

Aldis Pinkens  

Andra Grīvāne - Bārda 

Almants Kalniņš (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.04) 

Juzefa Kļava 

Andis Āboliņš (iziet plkst. 9.12, atgriežas plkst.9.17; iziet plkst.11.28, atgriežas plkst.11.31; 

aiziet plkst.13.01) 

Eva Kārkliņa 

Ieva Brūna - Labāne 

     Ainis Stūrmanis (iziet plkst.9.41, atgriežas plkst.9.42)  

Sandra Pētersone (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.04) 

Kalvis Kalniņš (Zoom tiešsaistes platformā) 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Gaidis Bērziņš 



          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Māris Rozenbergs 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p.i. 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece mantas iznomāšanas un atsavināšanas 

jautājumos 

Jolanta Goba – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītājas vietniece 

Malda Pētersone – Dokumentu pārvaldības nodaļas sekretāre 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ineta Karole – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vecākā ekonomiste 

Ilze Pirvite – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vadītāja 

Inga Ralle – Finanšu un grāmatvedības nodaļas Ekonomikas daļas vecākā ekonomiste 

Aija Svarinska – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vides 

speciāliste 

Toms Akmentiņš – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas  

energopārvaldnieks 

Ieva Krotova – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vides 

speciāliste 

Raivis Jekums – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vides 

speciālists mežu jomā 

Inita Fedko – Sabiedrisko un mārketinga nodaļas vadītāja 

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītājs 

Daira Slavinska – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultante 

Dace Vaļuka – Personāla vadības nodaļas personāla speciāliste 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas vecākā 

projekta vadītāja 

Zane Siņkeviča – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas 

projektu vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas vadītājs 

Roberts Ķēniņš – Informāciju tehnoloģijas nodaļas informācijas sistēmas attīstības speciālists 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Vēsma Gaiziņa – Talsu novada Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja 

Līva Karlsone – Talsu novada Bērnu un jauniešu centra izglītības metodiķe 

Zigmunds Brunavs – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 

Solveiga Dāvidsone – Lībagu sākumskolas direktore 

Kārlis Volanskis – Pansionāta “Lauciene” direktors 

Lauris Tīģers – Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs  

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Juris Orinskis – Kolkas pagasta pārvaldes vadītājs 

Ginta Petra – Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītāja 

Dina Spunde – Mērsraga pagasta pirmsskolas izglītības iestāde „Dārta” vadītāja 

Dace Obodovska – Talsu Tautas nama direktore 
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Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvalžu vadītāja 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

 

 Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldības likuma 38.panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Eva Kārkliņa iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra lēmumā Nr. 257 “Par Talsu 

novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvu”. 

2. Par Talsu novada pašvaldības rīcības programmas “Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas 

prevencijas sistēma un ieviešanas plāns 2024.-2028. gadam” apstiprināšanu. 

3. Par piedalīšanos privātās izglītības iestādes “Eiropas Tālmācības vidusskola” finansēšanā 

4. Par Talsu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanu. 

5. Par izmaiņām Mērsraga ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā.  

6. Par izmaiņām Rojas ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā.  

7. Par Talsu novada domes 2023.gada 24.februāra saistošo noteikumu Nr.5 „Par Talsu 

novada pašvaldības 2023.gada budžetu” grozījumiem. 

8. Par finansējuma piešķiršanu Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldei Sabiles kultūras 

nama telpu atjaunošanai Sabiles bibliotēkas Bērnu nodaļas izveidei. 

9. Par grozījumiem Talsu novada domes 2018. gada 30. augusta nolikumā “Par Talsu 

novada pašvaldības apbalvojumiem un to piešķiršanas kārtību”. 

10. Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu “Talsu novada Izcilības balva”. 

11. Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu “Talsu novada Atzinības balva”. 

12. Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu “Talsu novada Goda balva”. 

13. Par iepirkuma līguma “Talsu novada pašvaldības kapsētu digitalizācija” (identifikācijas 

Nr. TNP 2023/86) slēgšanu ar SIA “CEMETY”. 

14. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 7. decembra lēmumā Nr. 595 “Par Talsu 

novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu”. 

15. Par Talsu Tautas nama Lielās zāles nomas maksu. 

16. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. jūlija lēmumā Nr. 323 “Par 

tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” izstrādes uzsākšanu”. 

17. Par grozījumu Talsu novada domes 2022. gada 30. jūnija lēmumā Nr. 270 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka ierīkošanai”. 

18. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 26. maija lēmumā Nr. 206 “Par Talsu 

novada Teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu”. 

19. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Publisko pasākumu vietas 

izveide Pļavmuižā”. 

20. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Kultūras pasākumu vietas 

izveide Valdemārpilī”.  

21. Par saistībām Iepirkuma līgumā Nr.TNPCA/22/9-31/5/BŪVL “Par būvdarbiem objektā 

“Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma pārbūve””. 

22. Par finansējuma piešķiršanu jaunu granulu apkures katlu iegādei un uzstādīšanai Talsu 

novada pašvaldības vajadzībām. 
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23. Par nedzīvojamās telpas Nr.6 nekustamajā īpašumā Zvejnieku ielā 3, Rojā, Rojas pagastā, 

Talsu novadā, iznomāšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

24. Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem nekustamajam īpašumam Lielā 

ielā 13, Valdemārpilī, Talsu novadā. 

25. Par nekustamā īpašuma “Pils”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

26. Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Dandaru mežs”, Vandzenes pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

27. Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Vedēji”, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai. 

28. Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ziedoņi”, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai. 

29. Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Gatves”, Dursupē, Balgales pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

30. Par nekustamā īpašuma Selgas ielā 10-4, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā, daļas 

nodošanu atsavināšanai. 

31. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra nolikumā 

“Uzņēmējdarbības atbalsta komisijas nolikums”. 

32. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 31. marta lēmumā Nr. 94 “Par 

Uzņēmējdarbības atbalsta komisijas sastāvu”. 

 

Informatīvā daļa: 

33. Domes priekšsēdētājas ziņojums. 

34. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

E. Kārkliņa informē, ka S. Pētersone dokumentu vadības sistēmā “LIETVARIS” ir 

iesniegusi priekšlikumu. Dod vārdu S. Pētersonei. 

S. Pētersone informē, ka ir iesniegusi priekšlikumu darba kārtības papildināšanai. Ir 

sagatavots lēmuma projekts “Par nekustamā īpašuma Rīgas ielā 1, Sabilē, Talsu novadā 

pieņemšanu bez atlīdzības Talsu novada pašvaldības īpašumā". Pauž cerību, ka lēmuma 

projekts tiks iekļauts darba kārtībā. 

E. Kārkliņa aicina balsot par S. Pētersones priekšlikumu – Iekļaut domes sēdes 

darba kārtībā kā lemjošās daļas 33. jautājumu "'Par nekustamā īpašuma Rīgas ielā 1, Sabilē, 

Talsu novadā pieņemšanu bez atlīdzības Talsu novada pašvaldības īpašumā"'. Attiecīgi 

mainīt informatīvās daļas numerāciju. 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

6 (Andis Astrātovs, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  

8 (Ieva Brūna-Labāne, Andis Āboliņš, Kalvis Kalniņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, 

Ainis Stūrmanis) 

"atturas" -  2 (Lauris Pīlēģis, Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums nav atbalstīts. 

 

A. Āboliņš plkst. 9.12 iziet. 
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1.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra lēmumā Nr. 257 “Par Talsu 

novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvu” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.396 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra lēmumā 

Nr. 257 “Par Talsu novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvu””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

2.§ 

Par Talsu novada pašvaldības rīcības programmas “Priekšlaicīgas mācību 

pārtraukšanas prevencijas sistēma un ieviešanas plāns 2024.-2028. gadam” 

apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, J. Kļava, V. Gaiziņa 

 

J. Kļava aicina V. Gaiziņu noziņot par lēmuma projektu. 

V. Gaiziņa ziņo. 

J. Kļava diskutē ar V. Gaiziņu. 

Plkst.9.17 ienāk A. Āboliņš. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ieva Brūna-Labāne) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.397 “Par Talsu novada pašvaldības rīcības programmas “Priekšlaicīgas 

mācību pārtraukšanas prevencijas sistēma un ieviešanas plāns 2024.-2028. gadam” 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 
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3.§ 

Par piedalīšanos privātās izglītības iestādes “Eiropas Tālmācības vidusskola” 

finansēšanā 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.398 “Par piedalīšanos privātās izglītības iestādes “Eiropas Tālmācības 

vidusskola” finansēšanā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

4.§ 

Par Talsu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanu 

E. Kārkliņa, D. Karols 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

D. Karols informē, ka balsojumā nepiedalās. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Dainis Karols) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.399 “Par Talsu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 



          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

5.§ 

Par izmaiņām Mērsraga ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā  

E. Kārkliņa, D. Karols 

D. Karols informē, ka minētie pārstāvji ir virzīta tieši no Zemkopības ministrijas 

Zivsaimniecības departamenta, ar domu, lai nemainītos sastāvs un būtu patstāvīgs cilvēks, 

neskatoties uz to, ja pēc tam mainās politiskā valdība. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.400 “Par izmaiņām Mērsraga ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

6.§ 

Par izmaiņām Rojas ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā  

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.401 “Par izmaiņām Rojas ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par Talsu novada domes 2023.gada 24.februāra saistošo noteikumu Nr.5 „Par Talsu 

novada pašvaldības 2023.gada budžetu” grozījumiem 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, A. Veckāgane, L. Šnore, I. Pirvite, A. Kalniņš, D. Karols 

 

A. Astrātovs jautā, kāpēc viņam nav atsūtīti izpilddirektora rīkojumi un dokumenti par 

septembra mēnesi un oktobra mēneša daļu, ko ir lūdzis divas nedēļas atpakaļ? 

A.  Veckāgane atbild, ka informāciju bija sagatavojusi un nosūtījusi. 

A. Astrātovs lūdz, šo e-pastu pārsūtīt vēl vienu reizi. 

A. Veckāgane apņemas to izdarīt. 
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A. Astrātovs jautā par izdevumu grozījumu 12. rindu – Vides aizsardzības fonds – ir 

veikta LED gaismekļu iegāde no ietaupītās elektrības. 

A. Veckāgane atbild, ka ir rīkojums par iestādēm, kas bija ietaupījušas, piešķirt viņām  

LED gaismekļu nomaiņai līdzekļus par ietaupīto summu. 

L. Šnore papildina, ka 10 iestādēm izvērtējot ietaupījumu, tika no ietaupījuma 50% 

finansējums piešķirts tieši LED apgaismojuma nomaiņai.  

A. Astrātovs jautā, vai šīm iestādēm finansējums ir jāizlieto līdz šī gada beigām? 

L. Šnore – jā. 

A. Astrātovs jautā, vai ir plānots šāds pasākums arī nākamajā gadā? 

L. Šnore atbild, ka par to nav domāts. 

A. Astrātovs – tā, lai iestādes laicīgi zina, ka šis pasākums ar kaut ko rezultējās un 

iespēja ir pietiekoši reāla.  

A. Kalniņš pauž saprasto, ka ietaupījums tika mērīts naudas izteiksmē nevis procentuāli 

no labākā ietaupījuma. 

L. Šnore atbild, ka naudiskā izteiksmē. Min, ka ir arī procentuālais. 

A. Astrātovs jautā par  sestās lapas 16 rindu – Talsu novada īpašumu sakārtošana – 

atalgojumu sadaļā minēto Uzņēmuma līgumu 2667,00 EUR apmērā. 

A. Veckāgane atbild, ka ir rakstīts autoruzraudzības līgums. Apņemas to noskaidrot un 

aizsūtīt uz e-pastu. 

 

Plkst.9.30 iziet I. Norenberga. 

D. Karols jautā, kāpēc ir grozījumi  budžeta pozīcijā – Neformālās izglītības pasākumi 

Ukrainas bērniem un jauniešiem?  

I. Ralle paskaidro, ka nauda uz pēdējiem grozījumiem nebija plānota, un periodā no 

jūnija līdz šiem grozījumiem nauda bija ienākusi un tāpēc tā parādās budžetā. 

D. Karols jautā, vai ir izmaksātas vētras seku likvidāciju kompensācijas? 

A. Veckāgane atbild, ka vētras seku likvidāciju kompensācijas ir izmaksātas. 

L. Šnore informē, ka par šo ziņos pie izpilddirektora atskaites. 

D. Karols jautā, vai tas parādās budžeta grozījumos? 

A. Veckāgane atbild, ka tas ir pie Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  
4 (Andis Astrātovs, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Sandra 

Pētersone) 

"atturas" -  2 (Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.402 “Par Talsu novada domes 2023.gada 24.februāra saistošo noteikumu 

Nr.5 „Par Talsu novada pašvaldības 2023.gada budžetu” grozījumiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 
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8.§ 

Par finansējuma piešķiršanu Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldei Sabiles 

kultūras nama telpu atjaunošanai Sabiles bibliotēkas Bērnu nodaļas izveidei 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.403 “Par finansējuma piešķiršanu Sabiles pilsētas un Abavas pagasta 

pārvaldei Sabiles kultūras nama telpu atjaunošanai Sabiles bibliotēkas Bērnu nodaļas izveidei”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

9.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2018. gada 30. augusta nolikumā “Par Talsu 

novada pašvaldības apbalvojumiem un to piešķiršanas kārtību” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.404 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2018. gada 30. augusta 

nolikumā “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumiem un to piešķiršanas kārtību””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

10.§ 

Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu “Talsu novada Izcilības balva” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 
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E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.405 “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu “Talsu novada Izcilības 

balva””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

11.§ 

Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu “Talsu novada Atzinības balva” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.406 “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu “Talsu novada Atzinības 

balva””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

12.§ 

Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu “Talsu novada Goda balva” 

E. Kārkliņa, D. Karols, I. Fedko 

 

D. Karols, atsaucoties uz Talsu Tautas nama informatīvajā plakātā rakstīto saistībā ar 

valsts svētkiem – tur rakstīts Talsu pilsētas goda balvas pasniegšana, jautā, vai tas ir cita veida 

apbalvojums, vai tas ir domāts, šis apbalvojums? Min, ka, ja šī ir Talsu novada Goda balva, tad 

arī tā vajadzētu sabiedrību informēt. 

I. Fedko atbild, ka Goda balvas precīzais nosaukums ir Talsu novada Goda balva. 

D. Karols aicina precizēt nosaukumu. 

I. Fedko apņemas sazināties ar Talsu Tautas nama direktori un palūgt šo nosaukumu 

precizēt.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.407 “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu “Talsu novada Goda 

balva””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

13.§ 

Par iepirkuma līguma “Talsu novada pašvaldības kapsētu digitalizācija” (identifikācijas 

Nr. TNP 2023/86) slēgšanu ar SIA “CEMETY” 

E. Kārkliņa, I. Krotova, A. Astrātovs, J. Kļava, L. Skadiņa, D. Karols 

I. Krotova ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs jautā, kā tiek nodrošināts uzturēšanas pakalpojums šī pakalpojuma 

sniedzēja jau esošo saistību ietvaros tajās kapsētās, kur jau ir veikta digitalizācija, cik regulāri 

un aktuāli tiek atjaunota informācija?  

I. Krotova atbild, ka šī sistēmas uzturēšana paredz platformas uzturēšanu, 

konsultāciju sniegšanu, bet aktuālos datus ievada darbinieks no pārvaldes – vai nu tas ir kapu 

uzraugs, vai kāds pārvaldes darbinieks. Min, ka ir paskatījusies un dati tiek ievadīti. 

A. Astrātovs jautā, vai jaunais līguma cenas piedāvājums sistēmas uzturēšanai ir tāds 

pats, kā jau šobrīd esošajiem līgumiem? 

I. Krotova atbild, ka nē, cenas ir cēlušās, un ar 2024. gadu tās tiek palielinātas. Ar 

vienošanos, ka šo pakalpojumu Lībagu un Mērsraga kapsētām mēs pievienojam klāt, tad arī šīs 

cenas pieaug. 

A. Astrātovs pauž saprasto, ka šis pakalpojums turpmāk tiks apvienots vienā līgumā. 

I. Krotova – jā, tāda doma bija apvienot.  

Plkst.9.41 iziet A. Stūrmanis, ienāk plkst.9.42 

J. Kļava jautā, vai šāda darba īstenošanai nav domāts piesaistīt ELFLA finansējumu? 

Jautā, vai tas ir izpētīts un ir doma startēt? Norāda, ka līdz 26. novembrim projektu kārta ir 

atvērta. 

I. Krotova atbild, ka ir sazinājusies gan ar Jutu Dreibergu, gan ar biedrību „Talsu 

partnerība”, šodien tiek izsludināta kārta, kurā varētu mēģināt startēt ar kapu digitalizāciju. Ar 

L. Skadiņu vienojāmies, ka mēs mēģināsim. 

J. Kļava jautā, vai tiks likta citu kapu digitalizācija? 

L. Skadiņa atbild, ka vai mēs iesim ar jaunu kapu digitalizāciju, vai mēs iesim ar šo 

pašu līgumu, tas vēl tiks izvērtēts. Bet iešanu – iesim. 

D. Karols bilst, ka kapu digitalizācijas uzturēšana tiek veikta četrus gadus. Norāda, 

ka uzņēmumam, kas to nodrošinās, pēc četriem gadiem mēs esam šī uzņēmuma savā ziņā 

ķīlnieki, jo tas produkts kas viņiem ir, mēs to nepārņemam pašvaldības īpašumā un visu laiku 

dabūjam maksāt šīs sistēmas maksāšanas izdevumus. Jautā, kāpēc uz doto brīdi ir izvēlēts šis 

skaitlis četri [gadi] pēc darbu veikšanas? 

I. Krotova atbild, ka izvēlējāmies ilgāku šo sistēmas uzturēšanas periodu, ņemot vērā, 

ka tiek plānots katru gadu veikt kaut kādu nelielu skaitu kapsētu digitalizāciju. Šobrīd nav īsti 

skaidrs, kā mēs varētu citādāk šo sistēmu uzturēt. Precizē, ka dati ko kapu digitalizācijas laikā 

SIA “CEMETY” digitalizē un savāc, tie pieder pašvaldībai. Tajā brīdī, kad mēs izlemjam, kādu 
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ceļu ejam, kādu sistēmu izmantojam datu uzglabāšanai, ja mēs vairs nevēlamies šo 

pakalpojumu no SIA “CEMETY”, tad mēs varam šos datus saglabāt citā sistēmā. 

J. Kļava norāda, ka šo kapsētu digitalizāciju šajā LEADER projektā nevarēs, jo 

2023.  gada budžetā ir 16989, 25 EUR paredzēts finansējums, bet pozitīva lēmuma gadījumā, 

novads varētu saņemt četru mēnešu laikā, tad šis gads būs beidzies. Līdz ar to ir nākošais 

uzdevums meklēt jaunas kapsētas, ko vajadzētu iekļaut šajā projektā, kas tiks gatavots. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Dainis Karols  [paceļot roku]) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.408 “Par iepirkuma līguma “Talsu novada pašvaldības kapsētu 

digitalizācija” (identifikācijas Nr. TNP 2023/86) slēgšanu ar SIA “CEMETY””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

14.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 7. decembra lēmumā Nr. 595 “Par 

Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” 

E. Kārkliņa, D. Vaļuka, J. Kļava, D. Obodovska, O. Solovjovs, A. Kalniņš, L. Tīģers, 

A. Astrātovs 

D. Vaļuka ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols jautā, vai tiek runāts par konkrētajiem amatiem, kur nodaļas aizgāja uz 

iestādēm, vai mēs uz doto brīdi runājam arī par to, ka ir vēl kaut kādas izmaiņas veiktas, jo mēs 

apstiprinām pielikumus pilnajā sastāvā? 

D. Vaļuka atbild, ka šajā lēmumā ir tikai tās izmaiņas, kas ir saistītas ar Kultūras un 

sporta attīstības nodaļas reorganizāciju. Tās ir – Sporta daļas pārvirzīšana pie Talsu pilsētas 

pārvaldes, Kultūras daļas funkcijas tiek novirzītas Talsu kultūras centram, ar jauno nosaukumu, 

tiek izveidota Tūrisma nodaļa, kā jauna struktūrvienība un no Talsu novada Sporta skolas tiek 

paņemti nost administratori, kas aiziet pie Talsu pilsētas pārvaldes. 

D. Karols norāda, ka ar lēmuma pielikumu tiek apstiprināts arī Talsu novada 

pašvaldības Centrālās pārvaldes amatu katalogs. 

D. Vaļuka paskaidro, ka Centrālās pārvaldes amatu saraksts ir trīs reizes konsolidēts 

un ir vieglāk to izteikt jaunā redakcijā.  

D. Karols jautā par amatu katalogā minēto amata nosaukumu – auklis, kas tas ir par 

amatu? 

D. Vaļuka min, ka tas varētu būt Kolkā, ka tas ir no visām iestādēm. 

J. Kļava jautā pamatojumu par vecākā lietveža amata pārkvalificēšanu no 20.3. amata 

saimes II līmeņa uz 20.3. amatu saimes  IV A līmeni. Jautā, kas ir tas būtiskākais, kas mainīsies,  

lai varētu pamatot šī amata mēnešalgas grupas izmaiņas? 

D. Obodovska norāda, ka amata apraksts ir sagatavots un nosūtīts Personāla vadības 

nodaļai. Informē, ka lietvedim ir liels darba apjoms. Iepazīstina ar lietveža veicamajiem 

darbiem. Pauž uzskatu, ka šis lietvedis ir vecākā lietveža pienākumu pildītājs. 
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D. Karols, norādot, ka Centrālajā pārvaldē tiek veidota jauna nodaļa – Tūrisma 

nodaļa, kur ir nodaļas vadītājs, Tūrisma daļas vadītājs un speciālists tūrisma jomā, jautā, vai 

vajadzēja veidot atsevišķu Tūrisma daļu, ja ir nodaļas vadītājs Tūrisma nodaļā? 

E. Kārkliņa paskaidro, ka ir mērķis izveidot pie Centrālās pārvaldes atsevišķu nodaļu 

ar diviem darbiniekiem. Ir sagatavots amata apraksts un tajā šim nodaļas vadītājam ir  jāpārzina 

viss spēles laukums, kas ir šī teritorija Talsu novadā. Tas ir darbs un sadarbība ar tūrisma 

informācijas centriem, tas ir darbs ar biedrībām, kas darbojas tūrisma jomā, tā ir arī sadarbība 

ar uzņēmējdarbības speciālistu, lai no pašvaldības puses mēs ar saviem resursiem dotu lielāku 

atdevi vidējā un mazā biznesa uzņēmējiem, kas tieši darbojas tūrisma jomā. Sākumā doma ir 

tāda, ka mēs izveidojam kā nodaļu, skatāmies vilkmi šajā nodaļā, un tas skats tuvāko trīs gadu 

laikā ir viņu dibināt kā atsevišķu aģentūru, atdalot no pašvaldības Centrālās pārvaldes.  

Plkst.10.03 ienāk I. Norenberga. 

J. Kļava jautā par auditora amatu, šobrīd ir izsludināts šīs vakances konkurss ar 

pieteikšanos līdz 30. novembrim. Auditoram viņa saimei un līmenim ir tā pati 9. mēnešalgu 

grupa, kas ir vecākajam lietvedim. Jautā, kad mēs saklasificēsim amatus gan pēc sarežģītības, 

gan garīgās piepūles, gan atbildības utt.? 

D. Vaļuka informē, ka ar 1. janvāri, šīs izmaiņas ies uz novembra domes sēdi, 

auditoram tiek mainīts nosaukums uz iekšējo auditoru. Tiek mainīts līmenis, viņš tiek 

pārkvalificēts uz trešo līmeni un noteikta 11. mēnešalgas grupa. Norāda, ka, ja ir nepieciešams 

šim amatam amata apraksts, tad var līdz novembra domes sēdei nosūtīt šī amata amata aprakstu. 

J. Kļava jautā, kad ir domāts rūpīgi izpētīt visu novada amata katalogu un saklasificēt 

kaut cik objektīvi amatus? Jautā, kad mēs kaut kādā veidā varam nonākt pie līdzīgu vai vienādu 

amatu saklasificēšanas? 

E. Kārkliņa atbild, ka tas tiks sākts ar 2024. gada janvāri. 

O. Solovjovs rosina arī paskatīties uz atalgojumu pozīcijām –  principā ir tādas 

pozīcijas kā strādnieki, mēs esam meklējuši jau ilgu laiku un nepiesakās šim amatam.  

E. Kārkliņa min, ka O. Solovjova gadījumā varbūt, ka tur būtu lielāka iesaiste no 

pilsētas pārvaldes.  

A. Kalniņš jautā – pie  Kultūras un sporta attīstības nodaļas reorganizācijas būs SIA 

“Talsu namsaimnieks” pakļautībā četru tehnisko darbinieku pāriešana zem Talsu pilsētas 

pārvaldes, vai tas jau šeit parādās, vai tas būs lēmums pēc tam? 

L. Tīģers precizē, ka trīs tehniskie darbinieki un tas notiks novembra domes sēdē. 

A. Kalniņš jautā, kas ir seši administratori zem Talsu pilsētas pārvaldes? 

L. Tīģers atbild, ka dežuranti, kas pārnāk no Talsu novada Sporta skolas. 

A. Kalniņš jautā, vai atalgojuma līmenis viņiem saglabājas? 

L. Tīģers atbild, ka algas saglabājas plus/mīnuss iepriekšējā līmenī. 

A. Astrātovs jautā, kādi pienākumi būs Talsu tirgus vadītājam,vai ir amata apraksts? 

L. Tīģers atbild, ka amata apraksts ir. 

A. Astrātovs jautā, kad tiks noprezentēta Talsu tirgus pārvaldīšanas koncepcija 

nākotnē? 

L. Tīģers min, ka varētu līdz nākošajai [30.11.2023.] domes sēdei to sagatavot. 

A. Astrātovs jautā, vai nevajag domes lēmums par to, ka turpmāk Talsu tirgu vairs 

neapsaimniekos SIA “Talsu namsaimnieks”? 

E. Kārkliņa – izdomāsim kā pareizi sakārtot. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  
5 (Andis Astrātovs, Dainis Karols [informē mutiski], 

Almants Kalniņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone) 
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"atturas" -  1 (Oļegs Solovjovs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.409 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 7. decembra 

lēmumā Nr. 595 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

15.§ 

Par Talsu Tautas nama Lielās zāles nomas maksu 

E. Kārkliņa, D. Obodovska, A. Astrātovs, I. Jansone, S. Pētersone, A. Grūbe, J. Kļava, 

O. Solovjovs 

D. Obodovska ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs jautā, tas juridiskais pamatojums tam, kā mēs varam iedot šo 

atbrīvojumu, tāpēc, ka tas ir skolēnu mācību uzņēmums, vai tas ir pietiekošs pamatojums? 

I. Jansone atbild, ka šajā gadījumā lēmuma projekts ir sagatavots kā pašvaldības 

iniciatīva atbalstīt jauniešus un skolu mācību uzņēmumus. Šajā gadījumā tas ir vienīgais 

pamatojums, kas izriet no Pašvaldību likuma 5. panta.  

Piebilst, ka šis mācību uzņēmums darbojās izglītības procesa ietvaros, līdz ar to, tā ir 

daļa no mācību procesa un pastarpināti mācību process jebkurā gadījumā no pašvaldības puses 

tiek apmaksāts, līdz ar to arī tas ir viens no pamatojumiem, lai šajā gadījumā atlaidi iedotu. 

A. Grūbe piebilst, ka šī nav viņu pirmā iniciatīva. Min, iespējams, ka pirmais 

pasākums, kur tiek domāts par biļešu tirgošanu, bet viņi jau ir devuši ieguldījumu sabiedrībā. 

J. Kļava jautā, vai nomas maksā ir iekļauti arī komunālie izdevumi? 

I. Jansone atbild, ka nomas maksa ietver visus izdevumus, kas ir saistīti ar konkrētās 

telpas izmantošanu, arī šie komunālie pakalpojumi ir iekļauti, līdz ar to, piešķirot atlaidi, atlaide 

tiek piešķirta arī pastarpināti pakalpojumu izmaksām. 

O. Solovjovs, minot, cik tas ir juridiski pareizi, lai izvērtē juristi, aicina atbalstīt 

lēmuma projektu. 

A. Astrātovs jautā, vai iesniedzējs iesniegumam pievienoja arī de minimis  veidlapu? 

I. Jansone atbild, ka skolēnu mācību uzņēmumi nav tie, kuri atbilst de minimis 

saistošo noteikumu atbalstam. Viņi nav pakļauti uzņēmējdarbības normatīvo aktu regulējumam. 

A. Astrātovs turpina – un viņiem šis atbalsts nekvalificējās kā valsts atbalsts? 

I. Jansone – nē. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.410 “Par Talsu Tautas nama Lielās zāles nomas maksu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 
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Plkst.10.33 E. Kārkliņa izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.10.50 tiek atsākta sēde. 

 

Plkst. 10. 50 sēdei Zoom tiešsaites platformā pievienojas G. Sebris. 

16.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. jūlija lēmumā Nr. 323 “Par 

tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” izstrādes uzsākšanu” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, 

Almants Kalniņš [paceļot roku], Ainis Stūrmanis [paceļot 

roku] Oļegs Solovjovs)  

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.411 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. jūlija lēmumā 

Nr. 323 “Par tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” izstrādes 

uzsākšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

17.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2022. gada 30. jūnija lēmumā Nr. 270 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka ierīkošanai” 

E. Kārkliņa, L. Laicāns, A. Astrātovs, D. Karols  

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc 12. oktobra Attīstības komitejas 

sēdes ir saņemts SIA “Eolus” iesniegumu ar lūgumu lokālplānojuma teritorijā iekļaut vēl vienu 

zemes vienību, līdz ar to ir nepieciešams izdarīt grozījumus lēmuma darba uzdevumā. Lēmuma 

projekts ir papildināts ar diviem punktiem. Sniedz atbildi uz Attīstības komitejas sēdē uzdoto 

jautājumu par  lokālplānojuma izstrādi – 12. oktobrī bija tikšanās ar lokālplānojuma ierosinātāju 

un izstrādātāja pārstāvjiem, lai izrunātu kā veicas ar dokumentu izstrādi. Tika pārrunātas tās 

lietas, cik viņi ir tālu tikuši, arī izstāstīju no mūsu puses, kas būtu šie datumi dokumentu 

iesniegšanai, lai mēs varētu iepazīties ar visiem sagatavotajiem dokumentiem, sagatavot 

ziņojumu un dokumentu virzīt izskatīšanai Attīstības komitejas sēdē. Pauž saprasto, ka 

lokālplānojuma izstrāde ir diezgan lielā gatavībā. Izstrādātajam bija doma, ka uz novembri jau 

varētu šo jautājumu virzīt, bet ņemot vērā, ka vēl nav saņēmis visus dokumentus, min, ka tā 

varētu būt decembra sēde, kad varētu virzīt jautājumu par nodošanu publiskajai apspriešanai. 

A. Astrātovs jautā, ja grozam darba uzdevumu, vai nevajadzētu ielikt termiņu?  

L. Laicāns izsaka priekšlikumu nelikt termiņu dokumenta izstrādei.  

D. Karols, norādot uz lēmuma projekta 2.pielikuma 60 ierakstu, min, ka tur nav 

ierakstīts nekustamā īpašuma nosaukums. 

L. Laicāns atbild, ka šim īpašumam nav nosaukums. 
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E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Almants Kalniņš [paceļot roku], Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.412 “Par grozījumu Talsu novada domes 2022. gada 30. jūnija lēmumā 

Nr. 270 “Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu SIA “Valpene wind” vēja parka ierīkošanai”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

18.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 26. maija lēmumā Nr. 206 “Par Talsu 

novada Teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu” 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, L. Laicāns 

 

A. Astātovs jautā, kā iet ar teritorijas plānojuma izstrādes plānoto laika grafiku? 

L. Laicāns min, ka varētu būt, ka laika grafiks būs jāpārceļ, jo vēl nav skaidrība par 

krasta kāpu aizsargjoslas noteikšanas metodi. Iespējams termiņi būs jāpagarina par pirmo 

redakciju, bet to, šā gada beigās, nākošā gada sākumā, varētu saprast. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.413 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 26. maija lēmumā 

Nr. 206 “Par Talsu novada Teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

19.§ 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Publisko pasākumu vietas 

izveide Pļavmuižā” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.414 “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Publisko 

pasākumu vietas izveide Pļavmuižā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

20.§ 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Kultūras pasākumu vietas 

izveide Valdemārpilī” 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, L. Skadiņa 

 

S. Pētersone jautā, kādas ir idejas, kas ir plānotas ar šo projektu realizēt? 

L. Skadiņa iepazīstina ar plānotajiem pasākumiem.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Ieva Brūna-Labāne [paceļot roku], 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.415 “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Kultūras 

pasākumu vietas izveide Valdemārpilī””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

21.§ 

Par saistībām Iepirkuma līgumā Nr.TNPCA/22/9-31/5/BŪVL “Par būvdarbiem objektā 

“Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma pārbūve”” 

E. Kārkliņa, I. Lībeka, D. Karols, I. Jansone, A. Kalniņš, A. Astrātovs, A. Pinkens, 

J. Kļava, L. Pīlēģis, S. Pētersone, O. Solovjovs 

I. Lībeka ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols, atsaucoties uz lēmuma projekta preambulas daļā minēto, ka ir piedāvāts pa 

tiešo veikt samaksu būvuzņēmēja apakšuzņēmējam, jautā, vai Talsu novadā ir bijusi prakse 

pieņemt šādu piedāvājumu? 

I. Lībeka min, ka nē. 

I. Jansone atbild, ka viņa savā darba praksē ar šādu gadījumu nav saskārusies. 
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D. Karols norāda, ka izvērtējot visus pastāvošos riskus, ir secināts, ka labākais 

risinājums šai situācijai ir uzsākt līguma pirmstermiņa izbeigšanu, jautā šie pastāvošie riski ir 

tie, kas ir norādīti preambulas daļā, vai vēl ir kaut kādi riski, kas nav uzrādīti lēmuma projektā? 

I. Lībeka atbild, ka tie ir pamata riski. Juridiskā nodaļa bija konstatējusi, ka viens no 

lieliem riskiem bija tas, ka SIA “BUILDIMPEKS” griezās pie pašvaldības ar lūgumu sniegt 

apdrošināšanas kompānijai, kur ir galvojuma apdrošināšana, ka viņi vēlas esošās polises izbeigt 

un pārslēgt jaunas polises, kam nepiekritām, tas norādīja uz to, ka kaut kas nav kārtībā. 

A. Kalniņš jautā, ko saka būvuzraugs par līguma laušanu? 

I. Lībeka atbild, ka būvuzrauga viedoklis arī ir par līguma laušanu. 

A. Astrātovs pauž uzskatu, ka lēmuma projektā minētais pamatojums Pašvaldību 

likuma 10. panta pirmā daļa ir absolūti nepietiekošs pamatojums šim domes lēmumam. Jautā, 

kāds ir pamatojums pirms termiņa izbeigt šo līgumu – juridiskais pamatojums, ar kuru jūs iesiet 

uz tiesu? 

I. Jansone atbild, ka līguma 16.2. punktā ir minēti gadījumi, kad pašvaldībai ir tiesības 

vienpusēji atkāpties no līguma. Juridiskās nodaļas atzinumā, kas ir pievienots pie lēmuma 

projekta materiāliem, ir norādīts, ka šinī gadījumā ir saskatīti četri nosacījumi, kas ir pamats, 

lai vienpusēji atkāptos no līguma. Tie ir – būvuzņēmējs neveic līgumā paredzētās saistības; 

būvuzņēmējs kavē darbu pabeigšanu ilgāk par 30 kalendārām dienām; būvuzņēmējs pārkāpj 

kādu no līguma noteikumiem; būvuzņēmējs ir patvaļīgi pārtraucis līguma izpildi. Šie ir ļoti 

būtiski līguma saistību neizpildes gadījumi, lai tas būtu pamats vienpusējai atkāpšanās no 

nolīgumu. 

Min, ka lēmuma projektā varam atsaukties uz līgumu. 

A. Astrātovs norāda, ka pamatojumam ir jābūt lēmuma projektā, tas nevar būt kaut kādā 

pievienotā dokumentā. 

I. Jansone paskaidro, ka tas, kas ir norādīts lēmuma projektā, atbilst arī tam, kas izriet 

no līguma, kur ir šie četri minētie noteikumi, kas nav izpildīti.  

Min, ka var šo līguma citējumu, ko paredz līguma 16.2. punkts, iekļaut lēmuma projekta 

saturā un papildināt preambulas daļu – ka uzsākt līguma izbeigšanu pamatojoties uz četriem 

minētajiem līguma punktiem. 

A. Astrātovs norāda, ka tas būtu absolūti nepieciešams šim lēmuma projektam. 

Jautā, vai visā šajā procesā netika izvērtēta iespēja vienoties par līguma pirmstermiņa 

izbeigšanu, kas mūsu gadījumā būtu izdevīgāk, ietaupot laiku un resursus? 

I. Jansone atbild, ka ņemot vērā to, ka uzņēmējam ir naudas plūsmas problēmas, ka viņš 

pats netiek ar šiem darbiem galā, viņš nespēj būvobjektā darbus veikt, jo viņš nevar finansiāli 

šo līgumu turpināt, kas liecina par to, ka viņš nevarēs atmaksāt arī no savas puses saņemto 

avansu, neredz iespēju vienoties par līguma izbeigšanu, kas jebkurā gadījumā paredzētu 

pašvaldībai atmaksāt visu to naudu ko uzņēmējs no mums ir saņēmis. 

A. Pinkens, atsaucoties uz lēmuma projekta pamatojuma daļā sniegto informāciju, 

konstatē, ka pašvaldība vienu dienu pirms tiesiskās aizsardzības procesa uzsākšanas ir noslēgusi 

vienošanos par avansa palielinājumu līdz 40% kopā. Min, ka nevar ieraudzīt pamatojumu 

pašvaldībai šādu avansa summas negaidītu palielinājumu piekrist. Jautā, vai jebkādā veidā tika 

vērtēts, kāds ir pašvaldībai eksistējošs risks gandrīz 40 procentus no 960 000,00 EUR ieskaitīt 

uzņēmējam avansā? 

I. Lībeka atbild, ka viņa neņemos komentēt, jo tajā laikā Talsu novada pašvaldībā 

nestrādāja un viņai tāda informācija nav pieejama. 

A. Pinkens pauž saprasto, ka dokumentāla apliecinājuma, vērtējuma izdarīšana vai 

mēģinājums kaut kā pārliecināties par to, ka mēs neriskējam pārmērīgi, šī projekta saistībā, 

dokumentos nav atrodami. 

I. Lībeka atbild, ka nē. 

Plkst. 11.28 iziet A. Āboliņš, atgriežas plkst.11.31. 

 J. Kļava norāda, ka lēmuma projekts ir papildināms ar informāciju, kas notiks tālāk.  
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 I. Lībeka atbild, ka viņa lēmuma projektā to bija norādījusi, bet šī ir gala redakcija, kas 

ir atnākusi līdz viņai, pēc saskaņošanas procesa. 

D. Karols jautā, vai mēs dotajā brīdī, laužot šo līgumu, iekļausimies termiņā? 

I. Lībeka atbild, ka šogad fiziski būvdarbus nevaram pabeigt. Ja mēs laužam līgumu, 

tad mēs nevaram izsludināt iepirkumu, jo neviens būvnieks nebrauks un asfalta segumu ziemā 

neklās. Un arī šo te mīksto futbola laukuma segumu neviens neklās. 

A. Kalniņš pauž viedokli – es šeit saredzu tikai vienu ceļu –  trīspusējo līgumu, mēģināt 

rast vienošanos ar apakšuzņēmējiem un darbus turpināt, lai šī finanšu plūsma aiziet. Paredz 

pašvaldībai lielus zaudējumus. Ir liela procentu iespējamība, ka tomēr, noslēdzot trīspusēju 

vienošanos, ir iespējams šos darbus veikt.  

L. Pīlēģis norāda, ka tika meklēta iespēja noslēgto trīspusējo vienošanos, bet uzņēmējs 

īsti nevarēja pateikt, kuri būs šie apakšuzņēmēji un, vai viņi spēs šo darbu darīt. Ja līgums paliek 

spēkā, jebkurā gadījumā šie darbi vairs nav veicami, ņemot vērā laika apstākļus. 

A. Kalniņš jautā, vai ir iespējams pagarināt projekta izpildes termiņu līdz 2024. gada 

jūnijam? 

L. Pīlēģis atbild, ka šobrīd lēmumprojektā, kas tiek Saeimā virzīts, ir, ka var pagarināt 

termiņu, bet ne finansējumu. 

A. Kalniņš pauž saprasto, ka dotajā brīdī jau ir skaidri zināms, ka principā mēs šo 

finansējumu esam zaudējuši.  

I. Lībeka paskaidro, ka tiklīdz būs skaidri zināms ko darām tālāk, viņa rakstīs Valsts 

reģionālās attīstības aģentūrai iesniegumu ar lūgumu pagarināt ne tikai darbu izpildi, bet arī 

naudas apguvi.  

E. Kārkliņa papildina, ka šeit ir iesaistījusies arī Pašvaldību savienība, sūtīsim arī 

viņiem šo vēstuli.  

A. Kalniņš jautā, kāda ir situācija ar apdrošinātājiem? 

I. Lībeka atbild, ka praktiski varam dabūt atpakaļ neapgūto avansa summu.  

A. Kalniņš jautā, vai nav risks, ka apdrošināšanas kompānija mēģinās to apstrīdēt, kāpēc 

mēs tik lielu avansa summu esam izmaksājuši? 

I. Lībeka min, ka iespējams tā tas varētu būt, bet tajā pašā laikā pēc līguma 

nosacījumiem un esošajiem noteikumiem, kas ir pievienoti polisei, viņiem nav pamata 

apstrīdēt, viņi izmaksā un attiecīgi regresa prasībā vēršas pret būvdarbu veicēju.  

J. Kļava – rēķinot matemātiski, iznāk tā, ka tas, kas vismaz te ir protokolos un 

pielikumos sarakstīts, ka reāli objektā no 960 000,00 EUR ir apgūti tikai 132 000,00 EUR. 

Jautā, vai redzot, ka tur nekas nenotiek, bija jānonāk līdz šim laikam? Vai mēs arī paši šeit 

neesam vainīgi tik ilgi nereaģējot, neredzot riskus finansējuma apguvē?  

Pauž viedokli, ka Talsu novadā, īpaši pēdējo pēdējos divos gados, ir problēmas arī ar 

iepirkumu vadīšanu, iepirkuma noteikumu izstrādi. 

E. Kārkliņa norāda, ka visi šie projekti aizsākti un līgumi ir slēgti pie iepriekšējās 

vadības, tas ir mantojums. 

J. Kļava norāda, ka pie lēmuma projekta lemjošās daļas parasti darbības vārds ir pirmais, 

šajā gadījumā tas būtu – izbeigt. Pauž viedokli, ka lēmuma projektā vajadzēja būt arī citām 

sekojošām darbībām atspoguļotām, kas notiks tālāk. 

E. Kārkliņa pauž viedokli, ka šodien ir jāpieņem lēmums par līgumisko attiecību 

izbeigšanu un pēc tam ir loģisks solis, ja ir objekts, kurš nav pabeigts, tas ir jauns iepirkums. 

A. Pinkens pauž viedokli – nevar ieraudzīt pazīmes, ka šis būvuzņēmējs būtu spējīgs šo 

būvobjektu nodot jebkādā veidā, katrs mēnesis, kad mēs kavēsimies ar attiecību pārtraukšanu, 

mūs velk aizvien dziļāk un dziļāk. 

Aicina deputātus atbalstīt līguma laušanu un steidzami risināt jautājumu ko ar objektu 

darīt tālāk. 

A. Kalniņš pauž viedokli – tieši otrādi, laužot līgumu, nekādā veidā vairs nesaredz, ka 

pie pozitīva iznākuma mēs varam nonākt ar atbilstošu finansējumu un tā apguvi.  
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Rosina  mēģināt rast kaut kādu risinājumu ar šo pašu uzņēmēju, iesaistīt arī šos pašus 

apakšuzņēmējus un tomēr sēsties pie galda un risināt. 

E. Kārkliņa norāda, ka ir arī sarunas bijušas ar potenciāliem apakšuzņēmējiem, viņi ir 

ar mieru strādāt tikai tādā gadījumā, ja viņiem tiek izmaksātas 100% apjomā finansējums par 

veicamajiem darbiem. Līdz ar to, ka uzņēmējam nav šī nauda, mēs neesam gatavi vairāk papildu 

finansējumu piešķirt, tad tas ir apburtais loks. 

A. Kalniņš –  tieši tāpēc jau šis trīspusējais līgums ir tas būtiskākais, skaidrs, ka 

apakšuzņēmējam ir garantija, ka pašvaldība viņiem samaksās pa taisno. Un tad tā ir vienīgā 

izeja. Pauž 99% pārliecību, ka apakšuzņēmējs piekritīs darbus veikt, ja būs šis trīspusējais 

līgums. 

L. Pīlēģis norāda – kas attiecas uz šo trīspusējo vienošanos, tad ir jāsaprot, ka 

ģenerāluzņēmējs nosaka cenu, par kādu mēs darām, jo, ja cena ir lielāka, nekā tā ir tāmē, tad 

šīm ģenerāluzņēmējam jāsamaksā vairāk. Kaut arī bija sarunas un uzņēmējs apliecināja to, ka 

viņš savu daļu, kas ir avanss, var samaksāt tādas īstas pārliecības, nav, vai viņi spēj šos 

apgrozāmos līdzekļus tādā apjomā nodrošināt dotajā brīdī. 

 

D. Karols informē, ka balsojumā nepiedalās. 

A. Astrātovs informē, ka tā kā lēmuma projekts netika papildināts, balsojumā 

nepiedalās. 

S. Pētersone informē, ka nepiedalās balsojumā. 

A. Kalniņš informē, ka nepiedalās balsojumā. 

O. Solovjovs informē, ka nepiedalās balsojumā. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Juzefa Kļava) 

"nepiedalās" -  
5 (Andis Astrātovs, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.416 “Par saistībām Iepirkuma līgumā Nr.TNPCA/22/9-31/5/BŪVL “Par 

būvdarbiem objektā “Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma pārbūve””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

Plkst.11.54 E. Kārkliņa izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.13.01 tiek atsākta sēde. 

Plkst.13.01 aiziet A. Āboliņš. 

 

 

22.§ 

Par finansējuma piešķiršanu jaunu granulu apkures katlu iegādei un uzstādīšanai Talsu 

novada pašvaldības vajadzībām 

E. Kārkliņa, A. Svarinska, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Astrātovs 

A. Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.13.03 ienāk O.Solovjovs. 



          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

O. Solovjovs jautā, kad ir paredzēts projektus realizēt – kad ir gala datums? 

A. Svarinska min, ka piegādes laiks ir mēnesis, tas ir plānots šajā gadā. 

O. Solovjvs jautā, vai finansējumu bija iespēja saņemt ātrāk? 

Plkst.13.04 ienāk A. Kalniņš, S. Pētersone. 

L. Pīlēģis atbild, ka ņemot vērā, ka bija jāiziet cauri noteiktām procedūrām  - jābūt 

atzinumiem, vērtējumiem, bija arī katla vērtējumi, bija plānots, ka uzsāksies siltākā periodā, bet 

ņemot vērā šos apstākļus, risināsim šo jautājumu šajā laikā. 

A. Astrātovs jautā, vai granulas šiem katliem būs iespējams iepirkuma ietvaros 

paņemt? 

L. Pīlēģis atbild, ka [granulas] ir jau. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone [paceļot roku] Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Almants 

Kalniņš [paceļot roku]. Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.417 “Par finansējuma piešķiršanu jaunu granulu apkures katlu iegādei un 

uzstādīšanai Talsu novada pašvaldības vajadzībām”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

23.§ 

Par nedzīvojamās telpas Nr.6 nekustamajā īpašumā Zvejnieku ielā 3, Rojā, Rojas 

pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.418 “Par nedzīvojamās telpas Nr.6 nekustamajā īpašumā Zvejnieku ielā 3, 

Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā, iznomāšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 
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24.§ 

Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem nekustamajam īpašumam Lielā 

ielā 13, Valdemārpilī, Talsu novadā 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

Plkst.13.03 ienāk D. Karols. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.419 “Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem 

nekustamajam īpašumam Lielā ielā 13, Valdemārpilī, Talsu novadā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

25.§ 

Par nekustamā īpašuma “Pils”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

A. Astrātovs informē, ka balsojumā nepiedalās. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Andis Astrātovs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.420 “Par nekustamā īpašuma “Pils”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 
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26.§ 

Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Dandaru mežs”, Vandzenes 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  
5 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

"atturas" -  1 (Almants Kalniņš) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.421 “Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Dandaru mežs”, 

Vandzenes pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

27.§ 

Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Vedēji”, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  
5 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

"atturas" -  1 (Almants Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.422 “Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Vedēji”, 

Valdgales pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

28.§ 

Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ziedoņi”, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  
5 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

"atturas" -  1 (Almants Kalniņš) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.423 “Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ziedoņi”, 

Valdgales pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

29.§ 

Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Gatves”, Dursupē, Balgales 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  
5 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

"atturas" -  1 (Almants Kalniņš) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.424 “Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Gatves”, 

Dursupē, Balgales pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

30.§ 

Par nekustamā īpašuma Selgas ielā 10-4, Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā, daļas 

nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.425 “Par nekustamā īpašuma Selgas ielā 10-4, Rojā, Rojas pagastā, Talsu 

novadā, daļas nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 
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31.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra nolikumā 

“Uzņēmējdarbības atbalsta komisijas nolikums” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Almants 

Kalniņš [paceļot roku], Dainis Karols [paceļot roku], Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.426 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 28. oktobra 

nolikumā “Uzņēmējdarbības atbalsta komisijas nolikums”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

32.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 31. marta lēmumā Nr. 94 “Par 

Uzņēmējdarbības atbalsta komisijas sastāvu” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.427 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 31. marta lēmumā 

Nr. 94 “Par Uzņēmējdarbības atbalsta komisijas sastāvu””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Informatīvā daļa 

33.§ 

Domes priekšsēdētājas ziņojums 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, J. Kļava, D. Zeļģe, I. Norenberga, D. Karols, S. Pētersone, 

A. Kalniņš, A. Astrātovs, O. Solovjovs 
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E. Kārkliņa ziņo par paveikto. Informē, ka ir piedalījusies izglītības iestāžu 

apsekošanā – tuvākajā laikā arī mēs saskarsimies ar to, ka vajadzēs dažās izglītības iestādēs 

pazemināt izglītības pakāpi dēļ skolēnu skaita. Tur noteikti ir darbs kopā ar Izglītības pārvaldi, 

Sociālo, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdē šie jautājumi tiks skatīti. 

Septembrī tika strādāts ar bibliotēku vadītājiem pie kritērijiem pasākumiem, kurus 

organizē bibliotēkas. 

Šovakar ir paredzēta tikšanās Sabilē ar uzņēmējiem, un jautājums būs par brīvprātīgo 

ugunsdzēsēju formējumu. Paskatīsimies, cik tālu pavirzījies jautājums saistībā ar Sabili. 

J. Kļava jautā, kāds ir rezultāts pēc piektdienas tikšanos ar SIA „Ķemers Business 

and Law Company”? 

E. Kārkliņa atbild, ka nedabūjām šo konkrēto dokumentu – slodžu izvērtējumu. 

Netikām arī pie šiem mērķiem katram darbiniekam, uz ko cerējām. Tikām pie lietas, kas ir 

iekšējās kvalitātes izvērtējums. Sarunas, protams, turpināsies, un tagad mēs gaidām no viņu 

puses aprēķinu par šo iekšējo kontroles sistēmu, cik tas mums galarezultātā maksās, vai tas ir 

līdzvērtīgs tai sadaļai, ko mēs nedabūjām saistībā ar iepirkumu. 

D. Karols jautā par iepirkuma plānu saistībā ar darbinieku apdrošināšanu. 

E. Kārkliņa atbild, ka uz doto brīdi ir piesaistīts konsultants, kurš uzlabo iepirkuma 

specifikāciju, lai mēs varam atbilstoši pakalpojumam, ko vēlamies saņemt, prognozēt summu. 

Min, ka būs jauns iepirkums. 

D. Karols jautā, kad tas varētu tikt izsludināts? 

E. Kārkliņa atbild, ka novembrī. 

D. Karols, runājot par attālināto darbu, jautā, vai ir grozīts izpilddirektora rīkojums 

par attālināto strādāšanu? 

E. Kārkliņa atbild, ka normatīvie akti nav grozīti, tas ir pārrunāts mutiski ar nodaļu 

vadītājiem un darbinieku kopsapulcē. Domā, ka izpilddirektora rīkojums vairāk attieksies sākot 

ar 2024. gada janvāri. 

S. Pētersone jautā par vecāku līdzfinansējuma maksām Talsu novada Sporta skolā. 

Vai tika gūtas atbildes no audita saņemtā materiāla? 

 E. Kārkliņa atbild, ka pilnībā atbildi nav guvusi, auditoru atzinums arī tāds bija, ka 

ir tomēr nepieciešams vairāk strukturēt, kad tiešām to var tērēt tai lietai vai citai lietai. Tas viss 

tiks skatīts nākošā gada budžeta kontekstā, jo uz doto brīdi šis jautājums par vecāku 

līdzfinansējumu ir deleģētas tālāk izglītības iestāžu vecāku padomēm. 

A. Kalniņš, runājot par pašvaldības ugunsdzēsības formējumu, jautā, vai ir zināms 

finansējums, cik tas mums izmaksās gadā? 

E. Kārkliņa atbild, ka viņa nepiekrīt Iekšlietu ministra virzītajiem nosacījumiem.  

Tāpēc nevar arī izrēķināt naudas izteiksmē, jo vēl ir nepieciešams viens sarunu raunds. Ja 

pašvaldības pusē šis izdevumu apjoms ļoti pieaugs, mēs noteikti atteiksimies no šī pilotprojekta. 

A. Kalniņš lūdz pēc papildu informācijas saņemšanas jautājumu iekļaut Attīstības 

komitejā. 

E. Kārkliņa – tad, kad tas tiešām būs skaidrs, apņemas šo jautājumu iekļaut savā 

ziņojumā. 

A. Astrātovs vērš uzmanību uz finanšu disciplīnu Talsu novada pašvaldībā. Min 

gadījumu, kad izpilddirektors noslēdza līgumu bez finansējuma avota, kur no atbildēm bija 

noprotams, ka tika novirzīti Valsts kases līdzekļi, šim mērķim neatbilstoši. Par zemsliekšņa 

iepirkumu procedūrām iestādēs kur, uzdodot konkrētus jautājumus, no saņemtajām atbildēm 

viennozīmīgi var secināt, ka iestāžu vadītāji īsti nesaprot ar ko atšķiras cenu aptauja no mazās 

cenu aptaujas, šīs cenu aptaujas neizsludina. Kā vispār mēs kontrolējam, kā tiek ievēroti 

publisko iepirkumu organizēšanas kārtības noteikumi Talsu novada pašvaldības iestādēs? 

E. Kārkliņa atbild, ka katrai iestādei no Finanšu un grāmatvedības nodaļas ir savs 

grāmatvedis. Un viņš ir arī tas, kurš seko līdzi. Tas ir darbinieks, kurš pirmais dot signālu par 

to, ka ir nepieciešams pievienot dokumentus, kas ir saistīti ar cenu aptaujām, ar to, kā iestādes 

vadītājs ir ticis līdz vienam vai otram rezultātam. Budžeta šajā sadaļā ir izsekojamība, jo mēs 
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varam redzēt, kurā brīdī kurš ir ievadījis kādu rēķinu. Jebkuram rēķinam, kas ir virs šī 

zemsliekšņa, ir pievienoti klāt datnēs visi pārējie dokumenti, kas apliecina to, ka šis rēķins ir 

apmaksāts un šīs līgumsaistības ir noslēgtas. 

A. Astrātovs jautā, vai mums ir plāns nākamajam audita uzdevumam? 

E. Kārkliņa atbild, ka uz doto brīdi plāns pavisam gatavs vēl nav. 

A. Astrātovs jautā, vai tiek apsvērta iespēja pavērtēt arī šos jautājumus caur auditora 

prizmu? 

E. Kārkliņa – jā. 

D. Karols jautā, kad varētu būt atskaites punkts par notariālajām tiesībām, kuras pašlaik 

neveic Bāriņtiesa, kuru veic zvērinātie juristi novadā? Min, ka ir dzirdējis cilvēku 

neapmierinātību, ka šīs darbības nevar veikt Bāriņtiesā. 

E. Kārkliņa atbild, ka projekts beidzās 1. novembrī.  Monitorējot trīs mēnešus kopā, 

decembra beigas, janvāris, tas būs pavisam skaidrs. 

D. Karols pauž saprasto, ka uz Bāriņtiesu ir spēkā rīkojums, ka viņi nedrīkst šis 

notariālās darbības veikt? 

E. Kārkliņa – jā.  

D. Karols lūdz viņam rīkojumu atsūtīt. 

E. Kārkliņa apņemas to apskatīties. 

O. Solovjovs rosina iepirkumus saistībā ar saimnieciskiem izdevumiem organizēt 

centralizēti. 

E. Kārkliņa min, ka var vēlreiz to papētīt. 

 

DOME NOLEMJ 

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

34.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

E. Kārkliņa, L. Šnore, L. Skadiņa, J. Kļava, A. Grīvāne, A. Astrātovs, I. Duņēna, 

S.  Pētersone 

 

L. Šnore informē par atbalsta sniegšanu vienreizēja finansējuma veidā mājokļiem 

(individuālās dzīvojamās mājas, daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas), kuri ir cietuši vētras laikā. 

Ir sagatavoti 17 lēmumi par finansējuma piešķiršanu kopsummā par 63 266,00 EUR. 

Ir uzsākta Atkritumu apsaimniekošanas politikas īstenošanas darba grupas sanāksme 

saistībā ar saistošiem noteikumiem par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Talsu novadā. Šeit 

tika arī sagatavots rīcības plāns par bioloģiski noārdāmo atkritumu sistēmas ieviešanu. 

L. Skadiņa informē par Talsu multihalles projekta virzības gaitu. Vēl ir nepieciešamas 

pēdējās precizitātes – ir jāizstrādā tehniskā piedāvājuma forma un iepirkuma vērtēšanas 

kritēriji. Mutiski vienojāmies, kad tiks iesniegti šie dokumenti oktobra pirmajā nedēļā – tie vēl 

nav iesniegti. Līga Neilande mutiski apsolīja, ka to izdarīs līdz 31. oktobrim. Līdzko tiks 

iesniegti dokumenti, divu nedēļu laikā tiks izsludināts iepirkums šim pakalpojumam. 

J. Kļava jautā, kas ir Līga Neilande, vai ar viņu ir noslēgts uzņēmuma līgums? 

L. Skadiņa atbild – jā, ir noslēgts uzņēmuma līgums. 

J. Kļava jautā, kas tas būs par iepirkumu? Aicina atbildi nosūtīt e-pastā. 

L. Skadiņa apņemas to izdarīt. 

 

L. Skadiņa informē par bērnu rotaļu laukuma 2. un 3. kārtas projekta izstrādi Kareivju 

ielā. Informē par bērnu laukuma koncepcijas ieviešanu Brīvības ielā 24, Talsos. Būvprojekti ir 

pabeigti un tiek meklēts finansējuma veids uz kuru varētu startēt. 
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L. Šnore informē, ka tiek organizēta lielgabarīta atkritumu šķirošanas laukuma 

ierīkošana, ko plāno ierīkot Blumbaha ielā 8, Talsos. 

A. Astrātovs, atsaucoties uz izpilddirektora atskaitē minēto, ka Dundagas veselības 

centrs ir nodevis pagasta pārvaldei granulu apkures katlu, jautā, kāds ir aprēķināts apkures tarifs 

SIA “Dundagas veselības centrs”? 

I. Duņēna atbild, ka 1,10 EUR, bez PVN par m2. 

A. Astrātovs jautā – tarifu rēķināja uz kvadrātmetru, nerēķināja uz megavatstundu? 

I. Duņēna atbild, ka SIA “Dundagas veselības centrs” ir rēķināts uz kvadrātmetriem, bet 

uz megavatstundām ir aprēķināts aptiekai, jo arī aptieka tiek apkurināta ar šo pašu katlu. 

A. Astrātovs jautā, kāpēc atšķirīgas metodes? 

I. Duņēna atbild, ka tādu iesniedza Dundagas pārvaldes vadītājs, tā ir rēķinājuši 

ekonomisti. 

S. Pētersone jautā I. Duņēnai, kā jūs varat komentēt to, ka šajos aprēķinos ir vieni un tie 

paši dati iekšā, kas ir saistīti tieši ar izmaksu pozīcijām uz kā ir balstīts šis aprēķins, savukārt 

nav saprotams, ja šīs divas ēkas, kā tika nodalītas šīs megavatstundas, vienā gadījumā un otrā,  

kā tika nonākts līdz rezultātam 1,10 EUR? 

I. Duņēna apņemas atbildi nosūtīt rakstiski. 
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Sēde slēgta plkst. 14.27 

 

Domes priekšsēdētāja vietnieks tautsaimniecības jautājumos Lauris Pīlēģis 

Parakstīts 02.11.2023. 

 

Protokolētāja  Elīna Grīnberga 

Parakstīts 02.11.2023. 

 

 

 


